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Protokół z posiedzenia  
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości,  

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  

z dnia 19 września 2013 roku 
 
Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy odbyło się 19 września 2013 roku w Sali 

Posiedzeń Rady Gminy przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości:  
Brodziak Henryk; Kruszewski Klaudiusz; Bogdan Huczko; Wojciech Kruk 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Sufa Franciszek; Ochman-Szyguła Róża; Pilarski Krzysztof; Adam Szewczyk 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dawydzik Artur, Kiszkis Jacek; Kuczera Rafał; Łuć Adam; Piegza Gerard; Marek Smaruń 
oraz  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss,  
Wójt Gminy – Jan Murowski,  
Zastępca Wójta Gminy – Stefan Hajda,  
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek, 
Redaktor Gwarka – Alicja Jurasz 
Przewodniczący Rady Gminy, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał zebranych: urzędników z 
Wójtem na czele, radnych i panią redaktor Tygodnika „Gwarek” oraz przedstawił obecnym porządek 
posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013 – 2024. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2012 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku  na terenie 

Gminy Krupski Młyn przyjętego uchwałą Nr XXV/182/12 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 
20 grudnia 2012 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/180/09 z dnia 23 kwietnia 2009 roku 
sprawie regulaminu wynagradzania, ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze 
specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach 
podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez gminę Krupski Młyn. 

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących sołtysom Gminy Krupski 
Młyn. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

7. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia komunalnego.  
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania planu 

gospodarki niskoemisyjnej realizowanego w ramach Priorytetu IX Infrastruktura energetyczna 
przyjazna środowisku i efektywność energetyczna - Działanie 9.3 Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej (KONKURS Nr 2/POIiŚ/9.3/2013) współfinansowanego ze 
środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 
2007-2013.  

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadanie pn.: Remont dróg 
gminnych ul. Ciołkowskiego i ul. Mieszka I w Hanusku Gmina Tworóg. 

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do Fundacji Lokalna Grupa 
Działania „Spichlerz Górnego Śląska” 

11. Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Krupski Młyn a 
Państwowym Gospodarstwem Leśnym Lasy Państwowe Nadleśnictwo Zawadzkie. 

12. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 25/1000 części nieruchomości 
gruntowej zabudowanej stanowiącej działkę dz. Nr 199/112 k.m.13 o pow. 0,1530 ha, KW 
51401 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Leśmiana. 
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13. – 18. Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 
19. Dyskusja na temat możliwości wykupu akcji Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego 

im. B. Hagera w Tarnowskich Górach.  
20. Sprawy bieżące. 

Następnie dodał, że w ramach pkt-u „Sprawy bieżące” zapozna radnych z treścią pism, które 
wpłynęły do Biura Rady Gminy w okresie przerwy wakacyjnej a ich autorzy oczekują na odpowiedź.  
 
Ad. 1.  
 Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2013 -
2024. 
Skarbnik Gminy omówiła szczegółowo zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 
2013-2024. Członkowie Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały oraz po 
wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnień postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 
uchwały.   
 
Ad. 2. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekty zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. Członkowie 
Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na 2013 postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 3.  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku  na terenie 
Gminy Krupski Młyn przyjętego uchwałą Nr XXV/182/12 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 
20 grudnia 2012 r. 
Zastępca Wójta Gminy poinformował radnych o zawiadomieniu Wydziału Nadzoru Prawnego 
Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach dot. wszczęcia postępowania w sprawie 
niezgodności zapisów dotychczasowego regulaminu z obowiązującymi przepisami prawa. 
Przygotowane zmiany do regulaminu zostały pozytywnie zaopiniowane przez Państwowego 
Inspektora Sanitarnego w Bytomiu oraz przedstawione do konsultacji organizacjom pozarządowym 
oraz podmiotom, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego. Zwrócił się do radnych o przyjęcie przedstawionego projektu uchwały w 
przedstawionej formie.  
Przewodniczący Rady Gminy po zapoznaniu się i przeanalizowaniu jego treści stwierdził, że 
wprowadzone zmiany są zasadne.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 4. 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/180/09 z dnia 23 kwietnia 2009 roku 
sprawie regulaminu wynagradzania, ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze 
specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach 
podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez gminę Krupski Młyn. 
Zastępca Wójta poinformował, że Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w Krupskim Młynie złożyła ze 
swojej funkcji rezygnację. W związku z powyższym, przedstawił projekt uchwały zmieniający 
regulamin wynagradzania nauczycieli, w którym dokonano zmiany zapisu mówiącego o podwyższeniu 
wysokości dodatku motywacyjnego, który nie może przekroczyć 50% wynagrodzenia zasadniczego 
(dotychczas było to nie więcej niż 30 %).  
Franciszek Sufa zaproponował, aby zastanowić się nad możliwością zmian organizacyjnych (likwidacji 
stanowiska Zastępcy Dyrektora w Zespole Szkół w Krupskim Młynie). Zwrócił uwagę, że dobrze 
byłoby nakierować bardziej gminne placówki oświatowe w stronę sportu i rekreacji. Szkoły powinny 
częściej uczestniczyć w sportowych imprezach międzyszkolnych jak i ogólnokrajowych, po to by 
zachęcać młodzież do prowadzenia zdrowego stylu życia.  
Adam Łuć podkreślił, że na terenie gminy powstała atrakcyjna baza sportowa, która powinna być 
wykorzystywana szczególnie przez dzieci i młodzież z terenu gminy.  
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Bogdan Huczko zaproponował, aby placówki takie jak szkoły, Klub Sportowy, OSP czy GOKSiR 
otworzyły się bardziej na sport i rekreację. Instytucje takie mogłyby częściej organizować ciekawe 
imprezy czy spotkania, w celu między innymi, promowania swojej działalności jak i osiągania 
dochodów niezbędnych do prowadzenia działalności. 
Adam Łuć zaapelował, aby placówki oświatowe i organizacje działające na terenie gminy rozpoczęły 
współpracę np.: ze Spichlerzem Górnego Śląska, po to by pozyskiwać dodatkowe środki finansowe.  
Wójt Gminy podkreślił, że jeśli jest to tylko możliwe to tak się dzieje. Jeśli pojawiają się jakiekolwiek 
możliwości zdobycia środków finansowych, a w budżecie znajduje się odpowiednia ilość środków 
własnych, to Gmina występuje o takie dofinansowanie. Obecnie jest w trakcie przygotowywania aż 
sześć wniosków o dofinansowanie.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 5. 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących sołtysom Gminy 
Krupski Młyn. 
Zastępca Wójta Gminy przedstawił obecnym informację na temat zarzutów Wydziału Nadzoru 
Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach do uchwały Rady Gminy Nr XXXI/233/13 z 
dnia 28 maja 2013 roku w sprawie ustalenia diet przysługujących sołtysom. Główny zarzut dotyczył 
tego, że Rada Gminy nie ustaliła zasad wypłaty diet dla sołtysów gminy a jedynie ich wysokość.  
Przedstawił projekt nowej chwały zawierający brakujące elementy, tzn. proponowane zasady, na 
podstawie których dokonywana będzie wypłata diet dla sołtysów oraz wnioskował o jego pozytywną 
opinię.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt.  
 

Ad. 6.  

 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 
Zastępca Wójta Gminy przedstawił obecnym projekt uchwały wraz z informacją na temat zarzutów 
do niej Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach.  
Przedstawił obecnym nowy projekt poprawionej uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt.  
 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia komunalnego. 
Zastępca Wójta Gminy poinformował, że proponowana zmiana dotyczy poprawek wnoszonych przez 
gminy będące partnerami przedmiotowego porozumienia. Przypominał, że porozumienia komunalne 
dotyczy powierzenia Miastu Gliwice lidera prowadzenia zadania publicznego polegające na 
zaspokajaniu zbiorowych potrzeb wspólnoty samorządowej w dziedzinie Internetu 
szerokopasmowego. Następnie przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały a Komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt.  
 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania planu 
gospodarki niskoemisyjnej realizowanego w ramach Priorytetu IX Infrastruktura energetyczna 
przyjazna środowisku i efektywność energetyczna - Działanie 9.3 Termomodernizacja obiektów 
użyteczności publicznej (KONKURS Nr 2/POIiŚ/9.3/2013) współfinansowanego ze środków 
Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013.  
Stefan Hajda poinformował, że Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ogłosił 
konkurs na dofinansowanie (aż w 85 %) zadania polegającego na opracowaniu i wdrożeniu gminnego 
planu gospodarki niskoemisyjnej. Program taki jest niezbędnym dokumentem do wniosków, podczas 
starania się o dofinansowanie działań mających na celu ochronę środowiska.  
Komisja po wysłuchaniu Zastępcy Wójta Gminy oraz zapoznaniu się z projektem uchwały pozytywnie 
go zaopiniowała. 
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Ad. 9.  
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadanie pn.: Remont dróg 
gminnych ul. Ciołkowskiego i ul. Mieszka I w Hanusku Gmina Tworóg. 
Wójt Gminy poinformował, że Wójt Gminy Tworóg wystąpił do Rady Gminy Krupski Młyn z 
wnioskiem o udzielenia pomocy finansowej na zadanie pn.: Remont dróg gminnych ul. Ciołkowskiego 
i ul. Mieszka I w Hanusku gmina Tworóg. Dodał, że udział Gminy Krupski Młyn będzie stanowił wkład 
partnerski i pozwoli na pozyskanie funduszy  w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych w II Etapie Bezpieczeństwa – Dostępność – Rozwój.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Franciszek Sufa, zwrócił się do Wójta, aby w jasny i zrozumiały 
sposób wyjaśnić mieszkańcom Gminy Krupski Młyn przyczyny udzielenia takiej pomocy sąsiedniej 
gminie. Prosił o wyjaśnienie skąd pomysł na partnerstwo i udział w projekcie.  
Adam Łuć pytał czy drogi gminne również będą remontowane? A jeśli są takie zamierzenia, to czy 
gmina Tworóg dofinansuje to zadanie ze swojego budżetu. 
Wójt Gminy odpowiedział, że wówczas będzie można wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie. 
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały pozytywnie go zaopiniowała. 
 
Ad. 10.  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do Fundacji Lokalna Grupa 
Działania „Spichlerz Górnego Śląska” 
Zastępca Wójta poinformował o tym, że przedstawicielem do „Spichlerza Górnego Śląska” nie może 
być Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji – p. Justyna Psiuk, w związku z brakiem 
doświadczenia w pracy w organizacjach pozarządowych. W związku z tym przedstawił kandydaturę 
Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Potępie – p. Gerdy Ochman na członka Rady Fundacji. 
Komisja po zapoznaniu się z propozycją nowego kandydata, pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Krupski Młyn a 
Państwowym Gospodarstwem Leśnym Lasy Państwowe Nadleśnictwo Zawadzkie. 
Zastępca Wójta zapoznał obecnych z propozycją projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 
między Gminą Krupski Młyn a PGL Lasy Państwowe Nadleśnictwo Zawadzkie. Dodał, że zamiana ta 
jest ostatnim etapem kilkuletnich rozmów i negocjacji władz Gminy z władzami Nadleśnictwa.  
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała.  
 
Ad. 12. 
 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 25/1000 części nieruchomości 
gruntowej zabudowanej stanowiącej działkę dz. Nr 199/112 k.m. 13 o pow. 0,1530 ha, KW 51401 
położonej w Krupskim Młynie przy ul. Leśmiana. 
Zastępca Wójta zapoznał obecnych z wnioskiem p. Stanik dot. propozycji przeznaczenia do sprzedaży 
przedmiotowej części nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej działkę dz. Nr 199/112 
k.m. 13 o pow. 0,1530 ha, KW 51401 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Leśmiana.  
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała.  
 
Ad. 13.  
 Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 
Stefan Hajda przedstawił wniosek p. Czerwonki - dzierżawcy terenu przeznaczonego pod uprawy 
ogrodowe, o pow. 176,4 m2 , będącego częścią nieruchomości gruntowej, stanowiącej dz. Nr 15 k.m. 
10 KW 48 229 o pow. 0,1849 ha, położonej w Krupskim Młynie ul. Miarki.  
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała. 
 
Ad. 14.  

Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 
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Stefan Hajda przedstawił wniosek p. Foksa - dzierżawcy terenu przeznaczonego pod uprawy 
ogrodowe, o pow. 181,5 m2 , będącego częścią nieruchomości gruntowej, stanowiącej dz. Nr 91/18 
k.m. 3 KW 47 273 o pow. 0,14665 ha, położonej w Krupskim Młynie Kol. Ziętek.  
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała. 
 
Ad. 15.  
 Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 
Stefan Hajda przedstawił wniosek p. Janczurów - dzierżawców nieruchomości gruntowej o pow. 
0,0446 ha, stanowiącej dz. Nr 129/5 k.m. 11 KW 85311, położonej w Krupskim Młynie ul. Krasickiego, 
na której zlokalizowany jest budynek gospodarczy. 
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała. 
 

Ad. 16. 
 Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 
Stefan Hajda przedstawił wniosek p. Ławnickiego - dzierżawcy terenu przeznaczonego pod uprawy 
ogrodowe, o pow. 684 m2, będącego częścią nieruchomości gruntowej, stanowiącej dz. Nr 91/3 k.m. 
9 KW 12 779 o pow. 2,5300 ha, położonej w Potępie – Kanolu.   
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała. 
 
Ad. 17. 

Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 
Stefan Hajda przedstawił wniosek p. Nosala - dzierżawcy terenu przeznaczonego pod uprawy 
ogrodowe, o pow. 91,8 m2, będącego częścią nieruchomości gruntowej, stanowiącej dz. Nr 168/76 
k.m. 13 KW 4296529 o pow. 0,1703 ha, położonej w Krupskim Młynie ul. 1 Maja.  
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała. 
 
Ad. 18.  

Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 
Stefan Hajda przedstawił wniosek p. Rutkowskiej - dzierżawcy terenu przeznaczonego pod uprawy 
ogrodowe, o pow. 202,4 m2, będącego częścią nieruchomości gruntowej, stanowiącej dz. Nr 93 k.m. 
13 KW 42965 o pow. 0,0368 ha, położonej w Krupskim Młynie ul. Mickiewicza.  
Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały, pozytywnie go zaopiniowała. 

 
Ad. 19. 
 Dyskusja na temat możliwości wykupu akcji Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego 
im. B. Hagera w Tarnowskich Górach.  
Zastępca Wójta przedstawił obecnym treść pisma z Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego w 
Tarnowskich Górach, w sprawie oferty objęcia akcji placówki w drodze subskrypcji prywatnej przez 
Gminy Powiatu Tarnogórskiego, proporcjonalnie do liczby mieszkańców obliczonej wg stanu 
pochodzącego ze spisu Powszechnego na dzień 31.12.2011 r.  
Radni po przeprowadzeniu dyskusji negatywnie ocenili przedstawioną propozycję objęcia akcji WSP 
im. B. Hagera w Tarnowskich Górach. 
 
Ad. 20. 
 Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady Gminy zapoznał obecnych z: 
a) pismem z Wydziału Leśnego Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie w 

sprawie realizacji tematu badawczego, który ma określić oczekiwania społeczeństwa 
dotyczące ochrony przyrody w Lasach Państwowych do roku 2030. Jednym z etapów 
badań jest elektroniczna ankieta skierowana do rad gminy wiejskich i miejsko-wiejskich, 
w której mogą pojawić się informacje na temat proponowanych zmian i kierunków 
przyszłych działań w zakresie tych ustawowych kompetencji, które mogą mieć wpływ na 
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przyszłość ochrony przyrody i gospodarki w Lasach Państwowych. Przewodniczący 
zaapelował o wzięcie udziału w ankiecie; 

b) pismem Dyrektora Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Katowicach, w którym 
informuje o powołaniu p. Barbary Suchowskiej na Komisarza Wyborczego w Katowicach; 

c) treścią pisma p.o. Dyrektora Biblioteki Śląskiej dotyczącego działalności Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Krupskim Młynie;  

d) podziękowaniem Dyrektora Przedszkola Nr 1 w Krupskim Młynie – Anny Żurowskiej – za 
wsparcie Festynu Rodzinnego; 

e) treścią pisma mieszkańców Krupskiego Młyna w sprawie przeznaczenia środków 
finansowych z tegorocznego budżetu gminy na przeprowadzenie skutecznego zabiegu 
dezynsekcji na terenie osiedli mieszkaniowych; 
Przewodniczący Rady dodał, że ponowny zabieg odkomarzania był przeprowadzony na 
większym terenie niż dotychczasowy oraz z użyciem środka o większej mocy; 

f) pismem dotyczącym zabezpieczenia środków w budżecie gminy Krupski Młyn na 
wykonanie przystanku na żądanie, w miejscu wykonywanego parkingu przy ul. Głównej w 
Krupskim Młynie;   
Wójt Gminy wyjaśnił, że we wskazanym miejscu nie ma możliwości budowy przystanku 
przy drodze powiatowej – nie pozwalają na to przepisy ruchu drogowego; 

g) informacją Dyrektora GOKSiR-u dotyczącą wtargnięcia zawodników seniorów KS 
„NITRON” na teren basenu kąpielowego przy ul. Głównej w Krupskim Młynie;  

h) pismem p. Jędrzejewskiego dotyczącym wyjaśnienia przyczyn podwyżki ceny wody i 
ścieków; Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że podwyżka cen wody i ścieków wynika z 
podjętej przez Radę Gminy uchwały zmieniającej cenę. Rozliczenie wody następuje 
zgodnie z zapisami regulaminu rozliczania wody zimnej i odprowadzania ścieków 
obowiązującym na terenie gminy; 

i) treścią pisma p. Jaśkiewicza w sprawie działań Wójta w związku z działalnością PEC 
„CIEPŁOGAZU” Sp. z o.o.; 

j) treścią anonimowego pisma w zakresie skargi na działanie władz Gminy Krupski Młyn, 
przesłaną przez Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego w Katowicach (skarga 
dotyczy zasad korzystania z obiektów sportowych na terenie gminy, przede wszystkim 
odpłatności za korzystanie z basenu); 
Bogdan Huczko podkreślił, że działalność obiektów sportowo-rekreacyjnych powinna być 
tak zorganizowana, by można było czerpać z niej dochody. Dobrze byłoby przekazać do 
prowadzenia nowe obiekty GOKSiR-owi; Wójt Gminy wyjaśnił, że tak będzie już od 
następnego sezonu.  
Bogdan Huczko wnioskował o wyznaczenie i dobre oznakowanie miejsc do parkowania w 
pobliżu basenu, w czasie sezonu letniego;  
Franciszek Sufa wnioskował, aby na wjazdach do Gminy umieścić tablice informujące o 
lokalizacji najważniejszych obiektów; 

k) treścią pisma p. Pęcherskiego w sprawie uciążliwości zapachowych pochodzących z 
oczyszczalni ścieków przy ul. Tarnogórskiej w Krupskim Młynie; Pan Pęcherski wyraził 
obawę o dokonywanie dodatkowych podłączeń do istniejącej oczyszczalni oraz zgłosił, że 
uciążliwości są bardzo nieprzyjemne.  
Jacek Kiszkis chciał poznać przyczynę nieprzyjemnych zapachów; Zastępca Wójta 
wyjaśnił, że prowadzone są obserwacje i podejmowane działania zmierzające do 
zniwelowaniach tych zapachów. Dodał, że jednym z rozwiązań jest uszczelnienie budynku 
oczyszczalni. 

2. Franciszek Sufa: 
a) zastanawiał się nad postępowaniami prowadzonymi w związku z wyborem dyrektora i 

zastępcy dyrektora GOKSiR-u; 
b) wnioskował o naprawę chodnika: 

-  przy drodze powiatowej k/placu zabaw przy Zespole Szkół w Krupskim Młynie; 
                    -  od ul. Prusa w kierunku transformatora do ul. Lublinieckiej; 

c) apelował o zmobilizowanie instytucji i placówek kulturalnych i oświatowych do 
podejmowania starań o środki finansowe ze Spichlerza Górnego Śląska; 
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d) zwrócił się do Wójta, aby zaapelował do przedsiębiorstwa turystyczno-rekreacyjnego 
KAJNAR o lepszą organizację imprez, które odbywają się na terenie przystani kajakowej 
nad Małą Panwią. Wójt wyjaśnił, że właściwe działania są w toku; 

e) pytał czy będzie zmiana Statutu GOKSiR-u? Wójt odpowiedział, że planowana zmiana jest 
w październiku lub listopadzie br.;  

f) zwrócił uwagę, na jakość robót przy budowie kładki dla pieszych; 
Bogdan Huczko pytał o datę zakończenia prac – Wójt wyjaśnił, że to 23 grudnia br.; 
Zaproponował aby rozważyć pozostawienie na moście ruchu wahadłowego oraz 
zmniejszenie jego nośności; 
Jacek Kiszkis pytał o umiejscowienie przejścia dla pieszych i wnioskował o doprowadzenie 
chodnika przy ul. Głównej tylko do przejścia dla pieszych przed mostem betonowym aby 
w ten sposób ograniczyć (uniemożliwić) ruch pieszych po moście betonowym. 
1. Artur Dawydzik wnioskował ponownie o poprawienie jakości wody; Zastępca Wójta 

wyjaśnił, że prowadzone są prace mające na celu polepszenie jej jakości; Badana jest 
jakość wody, jej parametry i szukane są sposoby na to by poziom zawartego w niej 
manganu i żelaza był jak najniższy.  

2. Adam Łuć pytał na jakim etapie są prace związane z odwodnieniem rejonu ul. 
Zawadzkiego. Wójt Gminy wyjaśnił, że prace zostały rozpoczęte w celu udrożnienia i 
ustalenia spadków; jeśli tylko pogoda pozwoli prace zostaną zakończone wiosną 2014 
roku. 
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 18.30. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 
Brodziak Henryk  …………………….  
Huczko Bogdan  …………………….  
Kruszewski Klaudiusz  …………………….  
Wojciech Kruk   ……………………. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Ochman – Szyguła Róża ……………………  
Pilarski Krzysztof             ……………………. 
Sufa Franciszek  ……………………. 
Szewczyk Adam  …………………….  
 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dawydzik Artur  …………………….  
Kiszkis Jacek   ……………………  
Kuczera Rafał   …………………….  
Łuć Adam   ………………….... 
Piegza Gerard   …………………….  
Smaruń Marek   ……………………. 
 
 
 
 
Prot. K. Michałek 
 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 


